



LEMBAGA KEMAJUAN KELANTAN SELATAN
(KEMENTERIAN KEMAJUAN LUAR BANDAR & WILAYAH)



KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

1. Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan** dalam bidang perkhidmatan&bekalan yang berkaitan yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi menjalankan perkhidmatan seperti berikut:-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK	TARIKH & WAKTU DOKUMEN DI JUAL	TEMPAT DOKUMEN DIJUAL DAN DIHANTAR	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1	No. Sebutharga : LKKS(AGRO)/TS/S/P/09/2021 Tawaran Semula Perkhidmatan Menyediakan Penyata Penyesuaian Bank dan Laporan Kewangan Bagi Projek Agropolitan Kelantan Selatan	Bumiputera Dan Berdaftar dengan: Kementerian Kewangan Kod Bidang: 221803	Tarikh dan Masa Lawatan Tapak : - Tempat : - Taklimat adalah TIDAK DIWAJIBKAN	Tarikh Dijual : 18/11/2021 Hinga 25/11/2021 Waktu : 8.00 pg – 12.30 t/hari 2.30 ptg – 4.00 ptg (Ahad-Rabu) 8.00 pg – 12.30t/hari 2.00 ptg –3.00 ptg (Khamis)	Unit Perolehan, Bahagian Kewangan, Ibu Pejabat KESEDAR, 18300 Gua Musang, Kelantan Harga Dokumen : RM10.00	Tarikh Tutup : 28/11/2021 (Ahad) Waktu : 12.00 T/Hari Tempat : Unit Perolehan, Bahagian Kewangan, Ibu Pejabat KESEDAR, 18300 Gua Musang, Kelantan

1	Penyebutharga yang ingin menyertai sebutharga ini hendaklah berdaftar dengan Kementerian Kewangan dan mempunyai kod bidang yang telah dinyatakan seperti di atas.
2	Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada penyebutharga yang ditauliahkan seperti PENAMA di dalam Sijil Kementerian Kewangan beserta salinan-salinannya.(SALINAN SIJIL DAN DOKUMEN-DOKUMEN SOKONGAN YANG DISERTAKAN TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN)
3	Dokumen Sebutharga boleh dibeli dengan Wang Tunai atau Bank Draf/Money Order atas nama Pengurus Besar, Lembaga Kemajuan Kelantan Selatan sebagai bayaran Dokumen Sebutharga. Bayaran ini tidak akan dikembalikan.
4	Syarikat/Kontraktor/Pembekal dinasihatkan mengemukakan sijil asal (MOF, daftar syarikat) dan sesalinan sijil-sijil berkaitan semasa hadir ke lawatan tapak(jika ada). Hanya penama seperti di dalam pendaftaran syarikat sahaja dibenarkan hadir taklimat.
5	Kenyataan tawaran ini juga boleh dilihat di portal rasmi KESEDAR http://www.kesedar.gov.my
6	Dokumen Sebutharga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
7	Dokumen Sebutharga yang dihantar ke Unit Perolehan, Bahagian Kewangan KESEDAR melalui serahan tangan, Pos atau Kurier atau apa-apa cara hendaklah diterima sebelum atau pada 28 November 2021 jam 12.00 tengahari . Dokumen Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan dan KESEDAR tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos atau Kurier .
8	Penyebutharga yang hadir bagi pembelian dokumen sebutharga hendaklah mematuhi SOP yang telah ditetapkan.
9	Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di alamat:

Pengurus Besar
Lembaga Kemajuan Kelantan Selatan
Bahagian Kewangan, Ibu Pejabat KESEDAR,
18300 Gua Musang, Kelantan.
(U.P : Unit Perolehan)